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Hoe gaan we dit aanpakken?
De gemeente gaat eerst met de bewoners 
praten over Banne Zuid. De vraag is dan: wat 
vindt u zelf van de buurt? Wat gaat er goed, 
en wat kan beter?
De tweede stap is dat we een plan maken. Wat 
gaan we de komende jaren aanpakken en hoe? 
Dat plan wil de gemeente ook samen met de 
bewoners maken. En met andere partijen, 
zoals de woningcorporaties. Want die weten 
veel van woningen en van de leefomgeving.

Wat kan er beter in Banne Zuid?
Om een start te maken hebben we onderzocht 
wat in Banne Zuid beter kan. We noemen hier 
de belangrijkste punten.

1 Leefsituatie van de bewoners
Meer werk
We moeten kijken hoe er meer werkplekken 
kunnen komen in de buurt. Dat kan 
bijvoorbeeld door banenplannen te maken. Er 
zijn ook mensen die een eigen bedrijfje willen 
beginnen. Dan hebben ze een ruimte nodig. 
De gemeente kan hen misschien helpen. Ook 
extra scholing maakt de kans op werk groter.

Zorg en hulp dichterbij
Er zijn veel voorzieningen voor hulp en zorg in 
Banne Zuid. Dat is prettig voor mensen die het 
nodig hebben. Maar: de meeste van die 
voorzieningen liggen aan de rand van de 
buurt. Of ze zijn niet goed te herkennen. 
Daarom gaan veel bewoners er niet naartoe.
We gaan kijken hoe we de voorzieningen 
dichter bij de mensen kunnen brengen. Ook 
een idee: mensen thuis bezoeken om te 
bespreken wat ze nodig hebben. Verder is 
belangrijk dat hulpverleners en vrijwilligers in 
de zorg in de buurt goed samenwerken.

Actie voor de jeugd
Alle kinderen hebben recht op een goede 
toekomst. En alle kinderen moeten dezelfde 
kansen krijgen. Het is belangrijk om de jeugd 
in Banne Zuid meer activiteiten aan te bieden. 
Zodat ze hun talenten kunnen ontwikkelen. En 
gezond opgroeien, door sport en beweging. 
Ook willen jongeren plekken waar ze samen 
dingen kunnen doen. Goed nieuws: dit jaar 
wordt alvast een tijdelijke plek voor hen 
ingericht.

2 Wonen en de leefomgeving
De woningcorporaties gaan de komende jaren 
een aantal wooncomplexen in Banne Zuidwest 
verbeteren. Na de verbetering  is het er dan 
weer prettiger wonen. Het gaat vooral om de 
gebouwen aan de Tjalkstraat/ 
Klipperstraat/Viermasterstraat/Lichterstraat.

September 2019

Banne Zuid – werken aan de toekomst
Samen investeren in uw buurt
De gemeente Amsterdam heeft uw buurt aangewezen als een buurt waar de komende 
jaren extra investeringen gedaan gaan worden. Samen met u willen we Banne 
Zuid verbeteren.  En daar hebben we nu de kans voor, want voor uw buurt hebben we extra 
geld en aandacht.

In de Ark in Banne Zuid konden bewoners op 
twee tijdstippen hun mening geven: ’s 
middags van 15.30 uur tot 17.00 uur of ’s 
avonds van 19.00 uur tot 20.30 uur. Het doel 
van deze bijeenkomsten is om te horen wat er 
beter kan in de wijk. De komende jaren geeft 
de gemeente extra geld en aandacht aan 
Banne Zuid en wil daarom graag samen met 
de bewoners kijken wat er nodig is.
 
De bijeenkomst startte met informatie voor 
iedereen. Daarna praatten we verder in 
kleinere groepen over de thema’s:
n Groen, Openbare ruimte, Veiligheid, 

Overlast en Sport,
n Voorzieningen in de buurt,
n Verkeer en Parkeren,
n Wonen en Aardgasvrij.

Aan elke tafel zat een deskundige die over het 
thema kon vertellen. Bijvoorbeeld een 
stedenbouwkundige, een verkeersdeskundige, 
of iemand die alles weet over voorzieningen en 
sport. En ook waren er mensen van de 
woningcorporaties aanwezig.

Druk bezocht
Op beide tijdstippen zijn veel bewoners 
gekomen om te vertellen wat beter kan en wat 
goed gaat in Banne Zuid. In totaal zijn zo’n 85 
bewoners langsgekomen. Dit geeft wel aan 
dat veel bewoners betrokken zijn bij hun buurt 
en hier met de gemeente willen praten. Het 
was vooral druk bij de tafels met de thema’s 
Groen en Openbare ruimte en Verkeer en 
Parkeren. Hieronder geven we per thema een 
samenvatting van wat er besproken is.

1. Groen, Openbare ruimte, Veiligheid, 
Overlast en Sport
 
Bewoners zijn over het algemeen (zeer) 
tevreden over de wijk. Maar er zijn ook een 
aantal dingen waar ze minder tevreden over 
zijn:
n Achterstallig onderhoud van het groen en 

speelplekken.
n Vuilnis en overlast op straat, zoals 

hangjongeren en hondenpoep.
n Gevoel van onveiligheid op sommige 

plekken in de buurt.
n Het kappen van bomen.

Dit is deel 1 van Verslag Een betere Banne Zuid: 
Praat en doe mee!

2 oktober 2019

Verslag Een betere Banne Zuid: Praat en doe 
mee!
Deel 1
Op 2 oktober 2019 spraken bewoners van Banne Zuid met de gemeente over wat zij 
belangrijk vinden voor hun buurt. En wat er beter kan. Dit verslag is deel 1 van 
de samenvatting van wat de bewoners hebben verteld. De volgende onderwerpen komen in 
deel 1 aan bod: Groen, Openbare ruimte, Veiligheid, Overlast en Sport.

2. Verkeer en parkeren
Bij dit thema gaat het met name over 
verkeersonveilige situaties en 
parkeerproblemen. Hieronder staat een 
opsomming van de bewoners.
 
2.1 Parkeren
Veel bewoners noemen parkeeroverlast een 
probleem in de wijk. Een samenvatting van wat 
er aan deze tafel is gezegd:
n Te weinig parkeerplekken en invoering van 

blauwe zones zorgen voor parkeeroverlast. 
Een van de oorzaken lijkt het invoeren van 
betaald parkeren in omliggende gebieden.

n Gebruikers van de metro parkeren ook in de 
wijk.

n Het verdwijnen van parkeerplekken.
n Bouwwerkzaamheden.
n Parkeren in openbare ruimte in plaats van 

op eigen terrein.
n Bewoners zijn bang voor nog meer 

parkeerdruk als de laatste appartementen 
rond het Banneplein worden opgeleverd.

De parkeerproblematiek speelt in heel Banne 
Zuid, maar bewoners hebben met name de 
volgende plekken genoemd:
n Koopvaardersplantsoen
n Baron de Coubertinlaan
n Schepenlaan
n Aakhof bij Aakstraat naast de flat aan de 

Tjalkstraat
n Statenjachtstraat en omgeving: hier zijn veel 

bouwwerkzaamheden. De bouwbusjes 
parkeren in het plantsoen en op de stoepen. 
Dat geldt ook voor bezoekers en 
werknemers van het ziekenhuis.

Volgens bewoners is het een probleem dat er 
niet wordt gehandhaafd. Maar alleen boetes 
geven helpt niet. Er moeten ook andere 
oplossingen komen.

Oplossingen volgens bewoners
n Voer betaald parkeren in (in plaats van 

blauwe zone) en voor bewoners een 
vergunning.

n Een blauwe zone bij de Lucien Gaudinstraat.
n De blauwe zone vergroten of zorg voor een 

overgang van de blauwe zone en gratis 
parkeren.

n Meer handhaving.
n Plaatsen van sierstenen, zodat men 

bijvoorbeeld niet het plantsoen kan inrijden.
n Deelauto’s.

Dit is deel 2 van Verslag Een betere Banne Zuid: 
Praat en doe mee!

2 oktober 2019

Verslag Een betere Banne Zuid: Praat en doe 
mee!
Deel 2
Dit verslag is het vervolg op deel 1 van Verslag Een betere Banne Zuid van 2 oktober 2019. 
In dit deel komen de volgende onderwerpen aan bod: Verkeer en Parkeren, Voorzieningen 
in de buurt en Wonen en Aardgasvrij.
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Koffiemoment met Rochdale
wanneer: 12 juli 2023

Onveiligheidsbeleving ontwikkelbuurten Noord 
wanneer: maart 2021

Een betere Banne Zuid
wanneer: oktober 2019

Gebiedsuitwerking Banne Zuid
wanneer: mei 2019

nieuwsbrief
oktober 2023

Nieuws uit de Klipperbuurt.

Deze informatie is voor huurders van: Dekschuitstraat 12-224, Lichterstraat 1-63 en 85-144, 
Buikslootlaan 84-146, Klipperstraat 85-101 en Tjalkstraat 2-144.

Op 12 juli 2023 was Rochdale bij u in de buurt voor een koffiemoment. Op het koffiemo-
ment kon u kennismaken met Rochdale en laten weten wat u vindt van de buurt en uw 
woning. In deze nieuwsbrief leest u meer over het koffiemoment, de uitkomsten van het 
technisch onderzoek en wat dit allemaal voor u betekent. 
Het plan voor uw buurt en uw woning
Tijdens het koffiemoment was een van de tips aan Rochdale: ‘wees duidelijker over de plannen’. Met de 
informatie in deze nieuwsbrief proberen we dit te doen. We weten alleen nog niet alles. Het maken van 
een plan voor de buurt is namelijk een ingewikkelde puzzel. Daar zijn onderzoeken en veel gesprekken 
met verschillende partijen voor nodig. En dit kost dus tijd. Hieronder leest u wat we al weten en hoe we 
het plan verder gaan uitwerken. 

De woningen zijn onderzocht
Begin dit jaar hebben we een eerste technisch onderzoek uitgevoerd in een aantal woningen. Dit geeft 
ons informatie over de kwaliteit van de woningen. Hieronder leest u op hoofdlijnen de resultaten:
-   Veel badkamers, keukens en toiletten zijn oud;
-   Woningen hebben last van vocht;
-   Er is tocht door ramen en deuren die niet goed sluiten;
-   De kwaliteit van de gevel van het gebouw is matig en wisselt per gebouw; 
-   Bij de houten kozijnen in de gevel is op sommige plekken sprake van houtrot;
-   De kwaliteit van het metsel –en voegwerk in de kopgevels is wisselend;
-   Het dak van het gebouw lijkt beperkt geïsoleerd;
-   Elektra in de woning is verouderd.

De resultaten van het onderzoek zijn 
besproken met de bewonerscommissie 
en gebruiken we bij het verder uitwerken 
van het plan voor uw woning.

Verslag Bijeenkomst Sleutelpersonen
wanneer: 24 januari 2024
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Wat is er al opgehaald over de buitenruimte?

THEMA ‘LEEFBAARHEID’ (Vuilnis, afval, vernieling, diefstal, onveiligheid, sociale cohesie etc.)

Wens vanuit bewoners: 
Meer containers bij 
omgeving Tjalkstraat 
en Lichterstraat

Bewoners hebben last van ‘afval-
touristen’. Bewoners en bedrijven 
uit andere buurten storten afval bij 
Banne Buikslootlaan.

Wens vanuit bewoners in Banne Zuid: Meer 
afvalbakken en zakjes voor hondenpoep 
bij de groenstroken (zeker waar honden 
mogen loslopen). 

Er worden veel scooters en fietsen gejat. 
Vaak door mensen uit de buurt. De politie 
doet er weinig aan. 

Wens vanuit bewoners: 
Meer verlichting bij:
• voet- en fietsroutes 
• openbaar vervoer haltes
• bij het Koopvaardersplantsoen

Huurders van garageboxen (die niet in de 
buurt wonen) dumpen spullen en voelen geen 
eigenaarschap op de netheid van de buurt.

Er is weinig saamhorigheid. 
• Mensen spreken elkaar niet aan op gedrag. 
• Er leven veel verschillende groepen langs 

elkaar heen.

Bewoners vinden dat er is een tweedeling 
(rijk/koopwoningen aan de overkant van het 
park en arm in de Klipperbuurt). 
• Kinderen spelen niet met elkaar. 
• Er wordt op bewoners uit Klipperbuurt 

neergekeken. 
• Er wordt meer geluisterd naar bewoners 

overkant van het Koopvaardersplantsoen. Er zijn verschillende straten waar bewoners zich 
onveilig voelen, vooral vanwege jeugdoverlast: 
Klipperstraat, Tjalkstraat, Lichterstraat, voetbalkooi 
in Viermasterstraat, in/bij boxen en garages en 
rondhangende 18-plussers op parkeerplaatsen.

Bewoners hebben overlast van: 
• veel afval op straat (verloedering) geeft 

onveilig gevoel
• donker op straat (weinig verlichting, geen 

woningen op begane grond). 
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Speeltuin in Koopvaardersplantsoen 
wordt goed gebruikt. 

Wat is er al opgehaald over de buitenruimte?

THEMA ‘ONTMOETEN & SPELEN’ (Speelplekken, ontmoeting- en 
verblijfsplekken, gebruik van buitenruimte)

Bewoners missen speelplekken voor 
kinderen jonger dan zes jaar.

Wens vanuit bewoners: Meer passende 
speel- en sportruimten en voorzieningen 
voor kinderen en jongeren. 

Idee vanuit bewoners: per hof inventariseren 
wat de mogelijkheden en wensen voor 
kleinschalige voorzieningen zijn: 
• bijvoorbeeld: bankje, moestuin, etc. 

Wens vanuit bewoners: Betere 
verbinding tussen Klipperbuurt 
en Koopvaardersplantsoen

Er zijn bijna geen voorzieningen 
in de buurt. Op straatniveau zijn 
weinig winkels, horeca e.d. 

Erg kindvriendelijke buurt, maar de kwaliteit 
van speelplekken in de buurt is minimaal. 

Bewoners vinden dat er weinig is voor jongeren 
boven de 12 jaar. 
• Activiteiten van Stichting Vooruit zijn vooral voor 

kleinere kinderen. 
• Jongeren hebben behoefte aan buurthuis 

of plek waar jongeren kunnen samenkomen 
zonder voor overlast te zorgen. 

Houten speeltoestellen zijn in slechte 
staat. In het zand van het speelterrein ligt 
vaak glas. Dat is onveilig.

Wens vanuit bewoners: Er is behoefte aan 
meer schommels. Trampolines worden 
goed gebruikt. 

Doelmatig gebruik van openbare ruimte: er 
zijn geen spontane ontmoetingsruimten.

Veel plekken in openbare ruimte zijn 
niet prettig om te verblijven. Weinig 
verblijfsruimte in vorm van pleinen.

De hoven nodigen niet uit om lang te verblijven.

Wens vanuit bewoners: meer voorzieningen 
(ook in buitenruimte) voor jongeren en pubers.  

Vraag vanuit bewoners: Komen er in 
de buitenruimte ook voorzieningen 
voor ouderen?

Koopvaardersplantsoen

Banne Buikslootla
an

Dekschuitstraat

Viermasterstraat
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Bewoners vinden van de Banne 
Buikslootlaan: 
• er wordt te hard gereden, 
• er ontbreken een paar veilige 

oversteekplaatsen, zoals bij groente 
winkel en bij kruising winkelcentrum.

Fietsverkeer is ondergeschikt aan 
auto. 
• Er ontbreken cruciale fietsverbindingen 

of ze zijn onduidelijk.
• Fietsverbindingen lopen niet door of 

vrijliggende fietspaden ontbreken.
• Achterstallig onderhoud van paden.

Er is een duidelijke ordening van de 
fietsstructuur in de Banne Zuid: 
• noord-zuid lijnen 
• oost-west lijnen

Wat is er al opgehaald over de buitenruimte?

THEMA ‘PARKEREN (ZOWEL FIETS- ALS AUTO)’

Volgens bewoners speelt de 
parkeerproblematiek in heel Banne 
Zuid, maar vooral op plekken zoals 
Koopvaarders-plantsoen, Aakhof bij 
Aakstraat naast de flat van de Tjalkstraat. 

P

Idee vanuit bewoners: 
Invoeren van betaald 
parkeren.

Wist u dat er vanaf 2025 
betaald parkeren wordt 
ingevoerd in de buurt.

De Banne Buiksloot is een 30km/h zone 
geworden. 

Wens vanuit bewoners: Van Banne 
Buikslootlaan een 30 km/h zone maken

P

Idee vanuit bewoners: Deelauto’sAngst vanuit bewoners: Parkeren bedreiging? 
Wat gaat er gebeuren? Parkeren moet blijven. P
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Bewoners zijn minder tevreden 
over het kappen van bomen door 
bouwen van woningen in het verleden 
(zoals in Banne Buikslootlaan en 
Koopvaardersplantsoen). 

Moestuin in Koopvaardersplantsoen 
wordt goed gebruikt. 

De plekken waar mensen elkaar 
ontmoeten in het groen liggen vooral 
aan de randen van Banne Zuid. 

THEMA ‘GROEN & DUURZAAMHEID’

Wat is er al opgehaald over de buitenruimte?

Idee vanuit bewoners: Muren laten 
begroeien met klimplanten. Idee vanuit bewoners: 

Moestuin tussen hof van 
Tjalkstraat en Lichterstraat

Veel verharde openbare ruimte.

Verzakking door inklinking van 
de grond is aandachtspunt. 

De gemeente heeft na de Andersom-
sessie op 29 februari 2024 op 
woensdag 15 mei 2024 een wandeling 
georganiseerd waar bewoners mee 
konden lopen om plekken aan te wijzen 
waar oude fietsen of grofvuil moet 
worden weggehaald, of dringend de 
stoep moet worden gerepareerd, of iets 
anders nodig is om het weer veilig te 
maken.”

Aantal belangrijke zaken waar 
bewoners niet tevreden over zijn:
• Stoeptegels die schots en scheef 

liggen
• Afval 
• Oude fietsen
• Veel auto’s aan andere buurten

Wens vanuit bewoners: Meer 
groen in de buurt (Banne Zuid). 

Wens vanuit bewoners: Meer 
groen bij woningen in de plint. 

Zorg vanuit bewoners: De Banne 
heeft de slechtste waterberging 
van heel Noord.


